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Από το υπ’ αριθ. 7/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 122/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παραχώρησης της χρήσης δημοτικής 
έκτασης στους «Πολίτες της Βέροιας» για 
διάθεση προϊόντων χωρίς μεσάζοντες. 

 
         Σήμερα 24 Μαρτίου του έτους 2014, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-3-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 
18)Γ. Κάκαρης, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Κ.Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 22)Α.Δέλλας, 23)Κ.Κοστογλίδου, 
24)Α. Βασιάδης, 25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε.Γουναράς, 27)Δ. Γκέκα, 28)Α. Παπαδόπουλος, 29)Ι.Σοφρόνωφ, 
30)Γ.Μελιόπουλος, 31)Ι.Αγγέλογλου. 

Απόντες 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, Α.Καγκελίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, 
Β.Γιαννουλάκης, Γ. Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, 
Ι.Λιάτσιου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α.Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. 
Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Θ.Κορωνάς, Α.Παπαδόπουλος, Ε.Αρχοντάκη και 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας, Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Α.Παπαδόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Ε.Αρχοντάκη και αποχώρησε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Ι.Αγγέλογλου και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Σοφρόνωφ, Κ.Κοστογλίδου, Χ.Κούτρας, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθε οκ.Θ.Θεοδωρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 133/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 135/2014 απόφασης προσήλθε η κ.Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 137/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 138/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης Π.Παυλίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Ι.Σοφρόνωφ. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 141/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 142/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Θ.Θεοδωρίδης, Κ.Κουτσαντάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Δ.Γκέκα. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος παίρνοντας το λόγο, εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της δωρεάν 

παραχώρησης της χρήσης δημοτικής έκτασης στις 5/4/2014, στους «Πολίτες της Βέροιας», διότι μέχρι 
εκείνη την ημερομηνία δε θα γίνει άλλη συνεδρίαση του Δ.Σ. 

Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Π.Παυλίδης. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, εξέθεσε στο σώμα τα εξής:  

Οι «Πολίτες της Βέροιας» με την με αρ. πρωτ. 10578/26-2-2014 αίτησή τους, ζητούν τη 
δωρεάν παραχώρηση της χρήσης δημοτικής έκτασης στην περιοχή «Εβραίικα Μνήματα», στις 
5/4/2014, για τη διάθεση προϊόντων χωρίς μεσάζοντες, από συγκεκριμένους παραγωγούς. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου (εκπρ. Πολιτών της Βέροιας): Ο λόγος που βρισκόμαστε σήμερα εδώ, αφορά 

την προσπάθεια που κάνουν οι «Πολίτες της Βέροιας» για τη διάθεση προϊόντων χωρίς 
μεσάζοντες. Μια ενέργεια που την κάναμε κι άλλες φορές στην περιοχή του Προμηθέα, στα 
«Εβραίικα Μνήματα». 

Επειδή προέκυψαν κάποια προβλήματα με καταγγελίες που δεχτήκαμε στη Νάουσα και 
στη Βέροια, από το Σύλλογο Πωλητών Λαϊκών Αγορών, διά του δικηγόρου του Συλλόγου 
κ.Λάζαρου Κουμπουλίδη, ο οποίος μας είπε ότι «αυτή είναι η δουλειά μου». 

Έγιναν καταγγελίες και βεβαιώθηκαν παραβάσεις σε παραγωγούς που ήρθαν να 
πουλήσουν τα προϊόντα τους, γιατί δεν είχαν άδεια για το χώρο. 

Ζητούμε λοιπόν από το Δ.Σ. τη δωρεάν παραχώρηση του χώρου κι όλα τα άλλα θα τα 
ξεπεράσουμε. Σας παρακαλώ πολύ όμως σημειώστε το γεγονός (γιατί έχετε και ένα θέμα που 
αφορά τον κ.Κουμπουλίδη), ότι «έκανε τη δουλειά του» και έκανε την καταγγελία εναντίον 
Ελλήνων παραγωγών, ενώ ξέρουμε πολύ καλά ότι το 50% των πωλητών της Λαϊκής Αγοράς, 
όπως και ο Πρόεδρος τους, είναι έμποροι κι όχι παραγωγοί. Οι πατάτες των Σκοπίων και της 
Βουλγαρίας είναι σύνηθες φαινόμενο της Λαϊκής Αγοράς. 

Εμείς ζητούμε μόνο άδεια για το χώρο για τις 5-4-2014 και τίποτε παραπάνω. 
Μελιόπουλος: Τι καταγγελίες έγιναν από το δικηγόρο του Συλλόγου Πωλητών Λαϊκών 

Αγορών; Μήπως είχαμε και συλλήψεις; Αυτά πρέπει να τα γνωρίζει το Δ.Σ. Αρκεί αυτή η άδεια 
που θα δοθεί από το Δ.Σ. ή θα έχουμε πάλι τα ίδια προβλήματα; 

Ασλάνογλου (εκπρ. Πολιτών της Βέροιας): Είναι αστεία τα πράγματα αυτά και είναι η ίδια 
λέξη που χρησιμοποιήθηκε από το Τμήμα Εμπορίου. Είναι ένα μπάχαλο νομικό.  

Έπρεπε κανονικά να υπάρχει άδεια από το Δ.Βέροιας κι εμείς η αλήθεια είναι ότι είχαμε 
την ανοχή του Δήμου. Δεν είχαμε κανένα πρόβλημα με όλες τις δραστηριότητες που κάναμε σε 
εκείνο το μέρος. 

Ήρθε όμως ο κ.Κουμπουλίδης, ο οποίος είπε ότι «κάνει τη δουλειά του» και ψάχνοντας 
άδεια για τους πλανόδιους παραγωγούς, αν και οι παραγωγοί είχαν άδεια να πουλούν πλανοδίως 
προϊόντα τους σε όλη της Ελλάδα.  

Φαντάζομαι ότι δε θα υπάρχουν άλλα προβλήματα κ.Μελιόπουλε, αλλά κι αυτά που θα 
υπάρξουν θα τα αντιμετωπίσουμε.  

Σας παρακαλώ δεχθείτε το γεγονός ότι σε αυτές τις περιόδους, ότι μπορεί να κάνει ο 
καθένας καλό είναι, προκειμένου να βοηθήσει. 

Οι αγορές χωρίς μεσάζοντες αφορούν αποκλειστικά παραγωγούς, όχι εμπόρους. Δυστυχώς 
κάποιοι ενοχλούνται, λόγω των ανταγωνιστικών τιμών στις οποίες προσφέρονται τα προϊόντα στις 
αγορές αυτές, οι οποίες πλέον οργανώνονται και από Δήμους, ιδιαίτερα στο Ν.Αττικής και καλό 
θα ήταν να ξεπεράσουμε και μαζί όποια προβλήματα υπάρχουν. Είναι κρίμα να οδηγούμε 
κάποιους που δεν έχουν πλέον χρήματα, να αγοράζουν τα πορτοκάλια π.χ. 0,80€, αντί για 0,30-
0,40€/κιλό στην αγορά χωρίς μεσάζοντες. 



Η άδεια δε θα θέλαμε να είναι μόνο για το χώρο, αλλά να είναι ονομαστική για κάθε 
παραγωγό χωριστά, όπως αυτοί αναφέρονται στη λίστα που σας επισυνάψαμε μαζί με την αίτηση. 

Τσιούντας: Εγώ συμφωνώ με την προσπάθεια που γίνεται από τους «Πολίτες της 
Βέροιας», αλλά θα ήθελα να μάθω αν ρωτήθηκε ο νομικός σύμβουλος του Δήμου, όταν λάβατε 
αυτό το αίτημα, για το αν μπορούμε να δώσουμε τέτοιου είδους άδεια. 

Πρόεδρος: Δε ρωτούμε το νομικό σύμβουλο του Δήμου για να παραχωρήσουμε π.χ. την 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δ.Σ. Ζητούν κάποιο χώρο για μια ημέρα, δε ζητούν άδεια από εμάς. 

Τσιούντας: Για το χώρο έχουμε τη δυνατότητα; 
Πρόεδρος: Ναι, έχουμε τη δυνατότητα. 
Παυλίδης: Γιατί να παραχωρήσουμε ένα χώρο αθλητικών δραστηριοτήτων το Σάββατο 

5/4/2014 που τα παιδιά δεν έχουν σχολικές δραστηριότητες; 
Για εσάς αυτός ο χώρος συνδέεται συνειρμικά με τη Λαϊκή Αγορά και δε μπορείτε να πάτε 

κάπου αλλού; 
Γιατί δε ρωτήθηκε το Δ/κό Συμβούλιο του Ν.Π. ΚΑΠΑ, στο οποίο έχουν παραχωρηθεί 

όλοι οι αθλητικοί χώροι  και απευθυνθήκατε απευθείας στο Δήμο; 
Μήπως Πρόεδρε πρέπει να προσέξουμε την απόφαση, γιατί για να γίνει μια παραχώρηση 

χώρου σε κάποιο σύλλογο αυτός πρέπει να έχει καταστατικό και να έχει κοινωφελή 
δραστηριότητα; 

Ασλάνογλου (εκπρ. Πολιτών της Βέροιας): Όπως γνωρίζετε, στο παρελθόν είχαμε κάνει 
προσπάθεια να χρησιμοποιήσουμε το χώρο της πρώην ΑΓΡΕΞ. 

Τελικά επιλέξαμε το χώρο στα «Εβραίικα Μνήματα», γιατί είναι μεγάλος, βολικός, μέσα 
στην πόλη ο οποίος εξυπηρετεί όλο τον κόσμο, ακόμη κι αυτούς που δεν έχουνε κάποιο 
μεταφορικό μέσο. Ζητούμε άδεια για το συγκεκριμένο χώρο, γιατί ο νόμος το απαιτεί. Πρέπει να 
υπάρχει άδεια χώρου για τον πλανόδιο πωλητή.  

Όσο για το καταστατικό, μπορούμε να το φέρουμε όποτε μας το ζητήσετε. Αν μια 
κοινωνική δράση έχει προμετωπίδα ή προϋπόθεση ένα καταστατικό, να σας το φέρουμε κι αυτό. 
Αν υπάρχουν αμφιβολίες για την κοινωνική προσπάθειά μας, μπορούμε να κάνουμε μια 
κατάσταση για τις δράσεις μας στο παρελθόν, για το τι κάνουμε τώρα και το τι σκοπεύουμε να 
κάνουμε στο μέλλον. 

Μελιόπουλος: Το Δ.Σ. του Δ.Βέροιας και το Ν.Π. ΚΑΠΑ δε δίστασε να ξεπουλήσει το 
Εθνικό Στάδιο Βέροιας. Θεωρώ ότι δεν πρέπει να κρυβόμαστε πίσω από την ύπαρξη πιθανών 
καταστατικών. Άλλωστε η αλληλεγγύη κι η ανθρωπιά δε χρειάζονται καταστατικά. 

Εμείς θα στηρίξουμε το αίτημα των «Πολιτών της Βέροιας», παρόλο που είναι χρέος μας 
να πούμε ότι η φτώχεια, που είναι αποτέλεσμα του καπιταλιστικού συστήματος, δε λύνεται με 
τέτοιου είδους ενέργειες. Ελπίζουμε μόνο να προσφέρει μια ανακούφιση στον κόσμο, γι’ αυτό και 
θα ψηφίσουμε υπέρ. 

Παυλίδης: Θεωρώ ότι πρέπει να βρεθεί ένας άλλος χώρος, γιατί ο χώρος αυτός είναι για 
αθλητικές δραστηριότητες και το Σάββατο τα παιδιά παίζουν στο χώρο αυτό. Θα μπορούσε να 
βρεθεί οποιοσδήποτε άλλος χώρος μέσα στην πόλη, γιατί τα παιδιά δεν έχουν πολλούς χώρους για 
να παίζουν.  

Όσον αφορά πολίτες, καταστατικά κλπ., θα σας παρακαλούσα να μας προστατεύετε, γιατί 
με τα κοινωνικά έχουμε «χορτάσει». Όλοι είναι «προστάτες» και «αφέντες» και δίνουν πλούσιες 
παροχές… 

Ασλάνογλου (εκπρ. Πολιτών της Βέροιας): Εγώ δεν είμαι «προστάτης» Πρόεδρε. 
Παυλίδης: Θεωρώ ότι ο χώρος στο ποτάμι είναι ένας χώρος που θα μπορούσαν να έχουν 

πρόσβαση όλοι και δεν είναι αθλητικός χώρος. 
Επίσης Πρόεδρε θεωρώ ότι δε με προστατεύσατε όταν ο κ.Μελιόπουλος μίλησε για 

«ξεπούλημα». Θα παρακαλούσα τον κ.Μελιόπουλο, που είναι κι υποψήφιος Δήμαρχος, να 
ανατρέξει στο νόμο κι αν θέλει να κάνει κάτι διαφορετικό από αυτό που προστάζει ο νόμος, ας 
μας πει τι έπρεπε να κάνουμε, ας ακούσουμε την πρότασή του και να μη λέει μόνο αυτά που λέει. 

Δήμαρχος: Θεωρώ ότι η πρόταση του κ.Παυλίδη είναι καλή. 



Πρόεδρος: Η πρόταση του κ.Παυλίδη μπορεί να είναι καλή, αλλά εδώ έχουμε μια αίτηση 
με την οποία μας ζητούν το συγκεκριμένο χώρο.  

Όταν κάποιος σύλλογος μας ζητήσει την παραχώρηση της πλατείας Δημαρχείου, δεν του 
προτείνουμε να πάει σε άλλη πλατεία… 

Δέλλας: Ως κάτοικος του Προμηθέα και παρακολουθώντας τις δράσεις των «Πολιτών της 
Βέροιας», έχω δει ότι έχουν σημαντικό αντίκτυπο στην τοπική κοινωνία. 

Όντως σε αυτή την περίπτωση θα πρέπει να σταθούμε θετικά, ξεπερνώντας 
οποιουσδήποτε προβληματισμούς ή ενδοιασμούς έχουμε. Νομίζω ότι είναι μια κίνηση χρήσιμη 
για την κοινωνία, υπάρχουν λαϊκές μάζες οι οποίες μέχρι να επαναστατήσουν, ας έχουν εν τέλει 
το ελάχιστο που μπορούν να έχουν από μια κοινωνική δραστηριότητα.  

Είναι μια καλή δραστηριότητα και θα πρέπει να γίνει στο συγκεκριμένο χώρο. Η αιτίαση 
περί αθλητικού κέντρου, επειδή είμαι και κάτοικος της περιοχής, δεν μας τιμά, γιατί η κατάσταση 
του αθλητικού κέντρου δεν είναι αυτή που θα έπρεπε να είναι. Χωρίς ενδοιασμούς πιστεύω ότι 
πρέπει να προχωρήσουμε στην παραχώρηση του συγκεκριμένου χώρου. 

Κορωνάς: Πιστεύω ότι τίθεται ένας ορθός προβληματισμός από μέρους του κ.Παυλίδη. 
Πρόκειται για μια παραχώρηση αθλητικού χώρου. Να θυμίσω ότι στην περίπτωση του Εθνικού 
Σταδίου τηρήθηκε μια ανάλογη διαδικασία, δηλ. ήρθε το θέμα στο Δ.Σ. και αναπέμφθηκε στο 
Δ/κό Συμβούλιο του Ν.Π. 

Ο νόμος λέει ότι σε απόσταση μικρότερη των 150 μέτρων από τη Λαϊκή Αγορά να γίνεται 
στάσιμο εμπόριο. Τα «Εβραίικα Μνήματα» βρίσκονται σε μικρότερη απόσταση των 150 μέτρων. 
Θα δημιουργηθεί πρόβλημα, εκτός αν παραχωρήσουμε το χώρο όχι για στάσιμο εμπόριο, αλλά σε 
μια εθελοντική οργάνωση για κάποιες άλλες δραστηριότητες. 

Πρόεδρος: Ο χώρος θα παραχωρηθεί για το Σάββατο 5/4/2014 κι η Λαϊκή Αγορά γίνεται 
κάθε Τρίτη. 

Κορωνάς: Ο νόμος δε λέει μόνο για την ημέρα που γίνεται η Λαϊκή Αγορά. 
Πρόεδρος: Ο νόμος προφανώς λαμβάνει υπόψιν του την ίδια ημέρα που γίνεται η Λαϊκή 

Αγορά.  
Κορωνάς: Εγώ δεν έχω πρόβλημα για την παραχώρηση του χώρου, αλλά σας θέτω 

κάποιους προβληματισμούς μου. 
Ασλάνογλου (εκπρ. Πολιτών της Βέροιας): Δεν πρόκειται για στάσιμο εμπόριο, αλλά για 

πλανόδιο εμπόριο. 
Β.Παπαδόπουλος: Εγώ βάζω απλά μια υποσημείωση στη θετική μου ψήφο, μόνο για την 

παραχώρηση του χώρου. Όλες οι υπόλοιπες οι άδειες δε μας αφορούν. 
Πρόεδρος: Η πρότασή μου είναι να παραχωρηθεί δωρεάν η ανοικτή δημοτική έκταση  του 

Ο.Τ. 422γ, στην περιοχή «Εβραίικα Μνήματα», στους «Πολίτες της Βέροιας» και αποκλειστικά 
για τους συγκεκριμένους παραγωγούς, για τη διάθεση των προϊόντων τους. Συμφωνείτε με την 
πρόταση αυτή; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Κοστογλίδου, Δ.Γκέκα. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την εισήγηση και πρόταση του Προέδρου του Δ.Σ. 
2.- Την από 26-2-2014 αίτηση των «Πολιτών της Βέροιας». 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), καθώς και 
του άρθρου 185 (παρ. 1 & 2) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο 

στην ημερήσια διάταξη. 



Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης της ανοικτής δημοτικής έκτασης του Ο.Τ. 
422γ, στην περιοχή «Εβραίικα Μνήματα», το Σάββατο 5/4/2014, στους «Πολίτες της Βέροιας», για 
διάθεση προϊόντων χωρίς μεσάζοντες: 

 
Α/Α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΠΡΟΪΟΝ 

1 ΙΩΑΚΕΙΜ ΓΙΑΝΝΕΛΗΣ ΜΕΛΙ 
2 ΕΥΣΤΡΑΤΙΟΣ ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ ΦΑΣΟΛΙΑ 
3 ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΕΛΙ 
4 ΓΡΗΓΟΡΗΣ ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ ΡΕΒΥΘΙΑ-ΦΑΣΟΛΙΑ 
5 ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΑΛΤΑΣ ΡΥΖΙ 
6 ΜΑΡΙΑ ΑΓΑΪΤΣΗ ΕΛΙΕΣ 
7 ΠΕΤΡΟΣ ΔΗΜΑΣ ΠΟΡΤΟΚΑΛΙΑ 
8 ΠΗΓΗ ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ ΚΡΕΜΜΥΔΙΑ 
9 ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΤΖΟΥΜΑ ΠΑΤΑΤΑ 

10 ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΝΑΤΣΑΡΙΔΟΥ ΠΑΤΑΤΑ 
11 ΤΑΣΟΥΛΑ ΓΕΩΡΓΙΑΔΟΥ ΠΑΤΑΤΑ 
12 ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΣΙΜΟΠΟΥΛΟΣ  ΦΑΚΕΣ 
13 ΧΑΡΑ ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΥ ΕΛΙΕΣ 
14 ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΟΥΡΚΑΣ ΦΑΣΟΛΙΑ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  122 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  02-04-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 


